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AUNING SKOLE  

 

Dagsorden 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag 28. februar 2023 kl. 18.00-21.00 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Mette Fomsgaard, Heino Ydegaard, 

Helene Hastrup, Thomas Bang og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Emil Kjærholm Jørgensen & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Oliver & Simon 
 
Ledelse: Anne Illeborg & Lissi Pedersen  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Sagsfremstilling 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden (B)  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Godkendt. 
 
Afbud fra Emil og Bo. 
Afdelingsleder Jørgen Agger deltager under punkt 2 og 3. 

 

 
2. 

 
Godkendelse af regnskab 2022 

 
10 min 
JA 

 
Alle tal og beløb blev fremlagt og gennemgået på forrige møde. 
Der er ikke supplerende oplysninger eller tal. 
Regnskab 2022 blev godkendt. 

 

 
3. 

 
Godkendelse af budget 2023 

 
10 min 
JA 

 
I forlængelse af budgetdrøftelsen på forrige møde fik vi på dagens 
møde forelagt supplerende oplysninger (bilag omdelt). Der skulle 
redegøres for, hvordan de sidste 156.933 kr. kunne findes. 
Dette kan ske ved en lidt mindre udgift til løn til servicepersonale, 
nedsat varekøb til kantinen, ændringer i skoleudviklingsprojektet, 
m.m. 
 
Bemærkning:  
Vil det ikke være klogt at indarbejde en buffer i det samlede bud-
get 2023? Den er der, men ikke eksplicit, idet det eks. er indtænkt 
i forventningen til antal elever, der evt. får brug for et specialklas-
setilbud. 
Er det rimeligt at nedsætte beløbet til varekøb i kantinen, når vi 
lige har besluttet en ny sundhedspolitik? 
Hvordan med materialeindkøb, er der afsat penge nok til det? 
Er der eks. indtænkt beløb til lønløft? Nej. 
Generelt er det fremlagte Budget 2023 udtryk for et forsigtigt bud-
get. Budgettet er et vigtigt styringsinstrument.  
Hvordan kan det blive så gennemsigtigt som muligt?  
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Budget 2023 blev godkendt. Stor ros til Jørgens forarbejde. 
 

     

 
4. 

 
Nyt fra skoleledelsen 

 
20 min 
AI 

 
Vedr. ansættelser, så genopslår vi teknisk servicelederstillingen til 
påske. Opgaverne bliver lige nu løst af de nuværende 3 teknisk 
servicepersonaler, der er skruet lidt op i tid. 
I går blev der ansat en ny pædagog til SFO. 
Skoleårets planlægning er generelt startet i LMU.  
Fagfordelingen er startet på 0. og 9. årgang. Det resterende per-
sonale gør det sidst i april. 
Der har desværre været hærværk i skolens specialklasser. Det er 
opklaret. Det var personer, som havde nøgle til nogle af skolens 
lokaler. Låsene er nu ændret. 
På sidste møde blev der gjort opmærksom på, at der evt. var 
”stoffer” ved skolen. Det er nu blevet afklaret. (fingerede hvide po-
ser var blevet set!!) 
Puffbars har været i fokus den seneste uge især i udskolingen. 
Fra skolens side planlægger vi at invitere til en INFO-aften om ”ni-
kotin-udfordringer” i form af eks. indtag af nikotinposer, puffbars, 
m.m.v SSP, sundhedsplejerske og lokalbetjent forventes at holde 
oplæg. Alle interesserede vil være velkomne! 
MU-Samtaler er i gang lige nu. Høj kvalitet. 
§ 17.4 udvalg (skoleudvikling og rekruttering) starter møderækken 
i nærmeste fremtid. 
Konferencen om ”Fremtidens Udskoling” d. 7. marts følges op af 
en høringsperiode om sagen (maj) 
Elevrådet har ønsket ekstra borde/stole til elevgangen. Dette er 
bevilget og i gang med at blive opsat. 
Sagen om busforsinkelser er undersøgt. Der er sket positive for-
andringer allerede. Elevrådet spørger også i klasserne, om alle 
har oplevet, at forsinkelserne er minimeret. 
Aktuelt har der i februar været afholdt intro-arrangementer for 
kommende 7. årgang. Der er info-møde for kommende 9. årgang 
tirsdag d. 28. marts. (for elever og forældre). 
Ledelsen har netop haft et samarbejdsmøde med ledelsen i Bør-
neby Nord. Det er aftalt, at vi sammen fremadrettet arbejder med 
”overgange” i pædagogisk udvalg, m.m. 
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5.  

 
Sammensætning af økonomiudvalg 

 
5 min 
SB + øv-
rige 

 
Tommy, Helene og Søren ønsker at være med. 

 

 
6. 

 
Kommunikation i organisationen 

 
10 min 
HH 

 
Drøftelse af den samlede kommunikation i organisationen Auning  
skole. (Bilag omdelt - organisationsdiagram) 
Hvordan kan vi sammen - personale, ledelse og skolebestyrelse - 
arbejde for, at der er en hensigtsmæssig kommunikation i organi-
sationen, så det giver størst mulig trivsel for alle? 
 
Vi drøftede også, hvordan elevrådet og deres ønsker kan inddra-
ges i skolens prioritering. (via Birgitte som kontaktperson) 
 
Generelt er der fokus på en høj grad af gennemsigtighed i organi-
sationen. Skoleplanen er et godt bud på dette. Indflydelsesvejene 
er er tydelige. Hvordan kan vi på sigt arbejde for, at der sammen-
hæng i dialogerne i hele huset?  
 
 

 

     

 
7.  

 
Mail Børne- & Unge udvalget 

 
5 min 
SB 

 
Skolebestyrelsen har fået svar på henvendelsen vedr. Regnskab 
2022 og Budget 2023. Kan vi få lov til at overføre de ca. 650.000 
kr, som var opsparet i 2022? Børne- og Ungdomsudvalget tager 
stilling til spørgsmålet på et kommende møde og melder tilbage. 
 

 

 
8. 
 

 
Principgennemgang: Mobilsmart 

 
20 min 

 
Vi genbesøger de gældende principper for ”Mobilsmart skole”. 
Har principperne virket? Ja. Teksten er stadigvæk præcis. 
Ledelsen laver et mindre redesign af publikationen og genudsen-
der den i hele huset. 
 
Vi drøfter på et kommende møde, om eleverne bliver forstyrret i 
undervisningen af eks. spil og kommunikation på de sociale me-
dier. Personale og elevrådet undersøger og belyser punktet først. 
Tilbagemelding til skolebestyrelsen igen forventeligt på aprilmø-
det. 
Vi undersøger, hvordan skolens IPads er sat op, idet nogle elever 
efter sigende kan tilgå uhensigtsmæssige spil og film. 
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9. 
 

 
Valg til skolebestyrelsen 

 
5 min 
MKJ 
 

 
Der er opstillingsmøde til skolebestyrelsen d. 21. marts. 
Der er udsendt INFO-materiale til alle forældre på Aula. (regler for 
opstilling, m.m.) 

 

 
10. 

 
Auning Løbet 

 
5 min  
HY, TL & 
BX 
 

 
Tilbagemelding fra arbejdsgruppen:  
Arbejdsgruppen anbefaler samme praksis som sidste skoleår. Der 
arbejdes videre med at indhente sponsoraftaler (Videndjurs, EL-
TRIK, m.m.) 
Løbsdagen er torsdag d. 8. juni. 
 
Punktet kommer på dagsordenen igen næste gang. 
 

 

 
11.  

 
Nyt fra bestyrelsesformanden (O) 
Orientering om aktuelle sager 
 

 
5 min 
MKJ 

 
Skolebestyrelsesformanden har modtaget en forældrehenven-
delse vedr. mobning i konkrete klasser. Anne og afdelingsleder 
mødes med den aktuelle forældre og drøfter løsningsmuligheder. 
 
Skolebestyrelsen giver samtykke til, at den nye præsentationsvi-
deo bruges i kommunikationsøjemed på og omkring skolen. 
 

 

 
12. 

 
Nyt fra elevrådet (O) 
Orientering om aktuelle forhold. 
 

 
5 min 
Simon & 
Oliver 

 
Elevrådet spørger ind til, om 9. årg. kan opholde sig mere i Læ-
ringscenteret om eftermiddagen. 
 
Elevrådet spørger også om, hvorfor det for tiden ikke er muligt at 
betale med kontanter i automaten. Ledelsen undersøger. 
 
Der er fortsat fokus på at spare på elforbruget. Men ikke alle 
gangarealer er oplyst på relevante tidspunkter. Hvorfor? 
 
 

 

 
13. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne (O) 
Orientering om aktuelle forhold 
 

 
5 min 
BX & EKJ 

 
Der er lige nu generelt fokus på, hvordan eleverne kan holde posi-
tive pauser i Læringscenteret. Eks. skakspil, reklame for fantasy-
genren. De ældre elever er med til at lave oplæg eller spille med. 
 
Planlægningen til kommende skoleår er kommet godt i gang. 
 

. 
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14. 

 
Den gode historie (B) 
Hvilken god historie ønsker 

 
5 min 
HH 
 

 
Hvilken god historie ønsker vi at fortælle?  
 
Forslag: 
 
Planlægningen af skolens deltagelse i Auningløbet igen er i fuld 
gang. 
 
Budget 2023 er godkendt.  
 
Mobilsmart fortsætter. 
 
Helene arbejder videre med opslagene. 
 

 

 
15. 

 
Eventuelt 

 
5 min 
Alle 
 

 
Drøftelse af, hvornår skolebestyrelsen indkalder suppleant. 
Helene meddeler, at hun pga. en rejse ikke kan deltage i 3 møder 
i efteråret. 
 
Elevrådet præsenterer den nye videofilm med skolebestyrelsens 
medlemmer, der præsenterer sig selv og deres opgaver i skolebe-
styrelsen. (Vision, kommunikation, økonomi, m.m.)  
Videoen lægges på Aula snarest… 
FLOT arbejde, ”elevrødder”! 
 
 

 
 

 Fremtidige mødedatoer 1. halvår 2023 
 
28.03.23 
25.04.23 
30.05.23 
20.06.23 

   

 


